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Obec Libhošť

Libhošť č. 1, 742 57 Libhošť
tel.č.: 556 730 319 | e-mail: obec@libhost.cz

Z Á P I S
12. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť

konané dne 4. 2. 2020 v Libhošť - Trámový sál od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.
Zpracováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se

zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně
osobních údajů).

Doba jednání: 17:02 - 20:47 hodin
Přítomno: 10
Omluveni: 5
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jiří Petrovský
Zapisovatel*: Mgr. Nicole Váňová
Ověřovatelé zápisu: Roman Lacina, Ing. Jaromír Vašíček

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zapisovatelka Mgr. Nicole Váňová přivítala v 17:02 hodin všechny přítomné a upozornila, že ze zasedání bude
pořizován zvukový i obrazový záznam. V době zahájení bylo přítomno 10 členů ZO. Omluveni byli Dušan
Baďura, Mgr. Martina Jalůvková, Ing. Jaroslav Šimíček a Milada Vágaiová. Dále byla omluvena Miloslava
Blažková s tím, že se na zasedání dostaví později. Informace o konání 12. zasedání byla zveřejněna na úřední
desce obce od 28. 1. 2020 do 5. 2. 2020, dále na elektronické úřední desce, v obecních vývěskách a
na webu obce.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Schválení programu

Zapisovatelka zasedání předala slovo starostovi obce Ing. Jiřímu Petrovskému, který bude nadále zasedání
řídit. Starosta obce následně přivítal přítomné zastupitele i občany. Dále konstatoval, že dne 26. 1. 2020 přišel
e-mailem návrh na doplnění programu od zastupitelky paní Miloslavy Blažkové. Starosta se přítomných
zastupitelů i občanů táže, zda někdo nemá návrh na změnu či doplnění programu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje program 12. zasedání ZO Libhošť tak, jak byl předložen.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-1 bylo schváleno.
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3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Podle ustanovení § 95 zákona o obcích se o průběhu zasedání zastupitelstva obce pořizuje zápis, který musí být
pořízen nejpozději do 10 dnů po skončení zasedání. Zapisovatelkou zasedání je Mgr. Nicole Váňová. Zákon
o obcích také stanoví, že zápis o průběhu zasedání podepisují určení ověřovatelé.
Ověřovateli zápisu z tohoto zasedání navrhuji členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a Ing. Jaromíra Vašíčka
(určeno podle abecedního pořádku).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť určuje jako zapisovatelku zasedání Mgr. Nicole Váňovou a jako ověřovatele
zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť určuje členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a
Ing. Jaromíra Vašíčka.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-2 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání

Předseda Kontrolního výboru, Pavel Čapka, předložil kontrolu plnění usnesení z 11. zasedání Zastupitelstva
obce Libhošť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí předloženou zprávu kontroly plnění usnesení
z minulého zasedání ZO, které se konalo dne 17. 12. 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-3 bylo schváleno.

5. Představení možných investičních produktů obce

Starosta obce předal slovo zástupci společnosti Českomoravská nemovitostní, a.s., který představil společnost
a produkty.

17:30 hodin     na zasedání se dostavila Miloslava Blažková, přítomno celkem 11 zastupitelů

 

Zástupci společnosti Phoenix Investor CZ, s.r.o., se nakonec rozhodli na zasedání ZO neprezentovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace poskytnuté zástupcem společnosti Českomoravská
nemovitostní, a.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-4 bylo schváleno.

Přílohy:
_CMP_5let
_CMP_7let_
Dluhopis_CMPII_CZ_CZK_3_web
NEMO
NEMO_Fund_KIID
Nova Green Energy
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Nova Money Market podfond 4
Nova Real Estate
Phoenix Investor

6. Dotace z rozpočtu obce Libhošť na rok 2020

Starosta obce informuje přítomné o schůzi Rady obce, která se konala dne 27. 1. 2020.
Na této schůzi byly mj. projednávány všechny doporučené dotace a vyúčtování dotací minulých. 

Starosta obce zobrazuje přítomným prezentaci, ve které jsou vyobrazeny všechny žádosti o dotace na rok 2020,
které obsahují popis činností či plánované rozpočty spolků či sdružení. Byly zde prezentovány tyto spolky
či sdružení:

Taneční skupina WildCrew,
Turistický oddíl,
Klub seniorů,
FC - činnost mládež, 
FC - činnost muži,
FC - gulášfest,
SDH - činnost mládež,
SDH - činnost muži,
Myslivecký kroužek,
Myslivecké sdružení,
ČZS ZO Libhošť,
Osvětová beseda – činnost,
Osvětová beseda – MUF,
Osvětová beseda - tábor,
1. Futsal Team,
Tenisový spolek,
ČSV ZO Libhošť.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Taneční skupinu WildCrew.

Starosta konstatuje, že rada obce navrhla tuto částku s tím, že navržená částka byla vypočítána na počet
děvčat v taneční skupině.

Milosva Blažková konstatuje, že v žádosti o dotaci bylo zmíněno, že v této taneční skupině tančí také děti
ze Sedlnic. Následně se táže, zdali někdo neví, jestli paní Leskovjanová žádala o dotaci také Obec Sedlnice.
Starosta odpovídá s tím, že o této informaci neví. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Taneční skupinu WildCrew v částce
20.000,- Kč tak, jak byla doporučena Radou obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5a bylo schváleno.

Zástupkyně Turistického oddílu Danuše Mrázová informuje přítomné o účelu použití dotace.

Starosta konstatuje, že rada obce navrhla ke schválení částku 9.800,- Kč, a to zejména proto, že se z velké míry
jedná o dospělé členy, kteří si z části mohou zájezdy hradit sami. Podpora od obce by měla jít především
do mládeže a dětí. Z tohoto důvodu rada obce navrhla ke schválení nižší částku. Danuše Mrázová konstatuje,
že s nimi jezdí i děti a zájezdy nejsou jen o chození, ale také o kulturním vzdělávání. 

Naděžda Demlová navrhuje navýšit částku ke schválení na 13.000,- Kč. Petr Horák konstatuje, že
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členové tohoto oddílu plánují letos spolupracovat na organizaci pochodu okolo Libhoště a rovněž spolupracují
s Komisí pro kulturu a sport. Na radě obce jsme nezohlednili náklady, které má paní Mrázová s přednášejícími
(strava, ubytování). Naděžda Demlová navrhuje protinávrh v tomto znění:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Turistický oddíl v částce 13.000,- Kč tak,
jak byla předložena Naděždou Demlovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5b bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Klub seniorů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Klub seniorů v částce 30.000,- Kč tak,
jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5c bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro FC Libhošť - činnost mládež.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro FC Libhošť – činnost mládež v částce
50.000,- Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5d bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro FC Libhošť - činnost muži.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro FC Libhošť – činnost muži v částce
35.000,- Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5e bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro FC Libhošť - gulášfest.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro FC Libhošť - gulášfest v částce 15.000,-
 Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5f bylo schváleno.

Zástupkyně mladých hasičů "Plamínků" Markéta Kvitová informuje přítomné o účelu použití dotace.

Starosta konstatuje, že rada obce navrhla ke schválení částku 34.000,- Kč s tím, že tato částka byla
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vypočítána na počet členů družstva. Markéta Kvitová konstatuje, že činnost družstva není orientována pouze
na sport, ale že s dětmi také kreativně tvoří a pořádají pro děti z družstva různé akce, například maškarní ples.
Nákladnou položkou je nákup nového oblečení (dětské hasičské monterky), neboť se letos potýkají s tím, že
děti z dosavadního oblečení vyrostly. Tento rok je kroužek 2x týdně a proto je také nutné vybavení dalšími
pracovními a názornými pomůckami.

Starosta navrhuje protinávrh v tomto znění:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro SDH Libhošť – činnost
družstva mladých hasičů "Plamínků" v částce 38.000,- Kč tak, jak byla předložena starostou obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5g bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro SDH Libhošť - činnost muži.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro SDH Libhošť – činnost muži v částce
20.000,- Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5h bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Myslivecký kroužek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Myslivecký kroužek v částce 8.000,- Kč
tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5ch bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Myslivecké sdružení Libhošť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Myslivecké sdružení v částce 34.000,- Kč
tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5i bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Český zahrádkářský svaz - ZO Libhošť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro ČZS – ZO Libhošť v částce 13.500,- Kč
tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5j bylo schváleno.
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Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Osvětovou besedu v Libhošti.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Osvětovou besedu v Libhošti - činnost
v částce 46.500,- Kč tak, jak byla byla doporučena radou obce, mimo položku tisk a grafické zpracování
informační mapy Libhoště s tím, že tyto náklady zajistí obec z vlastních prostředků. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5k bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Osvětovou besedu v Libhošti - MUF. Dále
informuje, že do tohoto zasedání nebyl žadatelem předložen rozpočet pro tuto žádost o dotaci. Z tohoto důvodu
byla radou obce navržena ke schválení nižší částka 10.000,- Kč. Žadatelem bylo předtím sděleno, že peníze
budou použity na nákup materiálů pro rukodělnou činnost, případně k jiným materiálům pro zajištění činnosti
kroužku s tím, že dopředu nelze sdělit konkrétní materiál a konkrétní částky. Miloslava Blažková se táže, zdali
by bylo možné schválit letos stejnou částku jako vloni (tzn. 15.000,- Kč) a případné nevyčerpané prostředky by
poté vrátili zpět do rozpočtu obce. Starosta konstatuje, že z loňské dotace vyčerpali všechny prostředky a obci
nic nevraceli. Miloslava Blažková tedy navrhuje protinávrh v tomto znění:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Osvětovou besedu v Libhošti - MUF
v částce 15.000,- Kč tak, jak byla předložena Miloslavou Blažkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Horák ) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5l bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Osvětovou besedu v Libhošti - MUF - vybavení
táborové kuchyně a jídelny.

Naděžda Demlová se domnívá, že uvedené celonerezové várnice by se daly pořídit levněji. Petr Horák
konstatuje, že když to umí paní Demlová pořídit levněji, tak ať to zakoupí obec a může se to spolkům půjčovat.
Starosta konstatuje, že problém vidí v kolizi termínů akcí, kdy se mohou akce spolků konat v tentýž termín.
Naděžda Demlová konstatuje, že nebude předkládat protinávrh a počká na vyúčtování dotace v příštím roce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Osvětovou besedu - MUF - vybavení
táborové kuchyně a jídelny v částce 15.000,- Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5m bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro 1. Futsal Team Libhošť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro 1. Futsal Team Libhošť v částce 12.000,-
 Kč tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Čapka)

Usnesení č. 12/2020/Z-5n bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Tenisový spolek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro Tenisový spolek v částce 9.880,- Kč tak,
jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5o bylo schváleno.

Starosta obce informuje přítomné o účelu použití dotace pro Český svaz včelařů - ZO Libhošť. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje dotaci z rozpočtu obce pro ČSV - ZO Libhošť v částce 27.000,- Kč
tak, jak byla předložena.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-5p bylo schváleno.

7. Žádost o zhotovení inženýrských sítí

18:44 - 18:53 hodin    vyhlášena přestávka

Dne 27. 11. 2019 byla na OÚ Libhošť doručena žádost pana V*** V*** o zhotovení inženýrských sítí
z důvodu plánované výstavby bytových domů v lokalitě, viz situační plánek. Rada obce tuto žádost projednala
na své schůzi a doporučila žádost projednat na zasedání ZO. Jedná se o rozhodnutí zastupitelstva obce schválit
záměr obce zajistit v části pozemku p.č. 887/103 vyprojektování a výstavbu inženýrských sítí
vodovodního řadu, splaškového kanalizačního řadu, veřejného osvětlení a místní komunikace
pro novou výstavbu bytových domů. Starosta žádá předkladatele
žádosti pana V*** V*** o informaci jestli výstavba bytových domů bude určena pro nové rodiny s dětmi,
případně bude se sociálními byty nebo se startovacími byty? Proč by měla obec podpořit právě tento projekt
například před výstavbou vodovodního řadu v zastavěných lokalitách obce? O kolik bytových jednotek se bude
jednat? Bytové jednotky budou prodávány nebo pronajímány?

Žadatel odpovídá, že se bude jednat o startovací, malometrážní a bezbariérové byty, resp.
jednopodlažní dům se třemi bytovými jednotkami. Dále informuje, že byty budou pronajímány. Na pozemek
se vejdou čtyři bytové domy, které se ale nebudou stavět najednou. Žadatel dále konstatuje, že před i za jeho
pozemkem jsou další pozemky, jejichž majitelé na nich můžou kdykoliv začít stavět a i oni tedy budou časem
potřebovat inženýrské sítě. 

Miloslava Blažková se táže, které majetkoprávní záměry se budou tedy realizovat mezi prvními. Starosta
odpovídá s tím, že v rozpočtu obce je na tyto záměry schváleno cca 500.000,- Kč. Tato částka byla alokována
zejména na projekty, které jsou již ve fázi projektové dokumentace, tzn. že například na MPZ u Markového
náměstí směrem na Malou Vídeň budeme již podávat žádost o povolení. U druhého MPZ ještě chybí
souhlasy majitelů a žádost o povolení bude následně podána. Starosta dále konstatuje, že u tohoto
projednávaného MPZ bude trvat cca rok získat povolení, tzn. že výstavba tohoto bytového domu by měla
proběhnout nejdříve v roce 2021.

Starosta navrhuje v tuto chvíli schválit pouze vyprojektování inženýrských sítí vodovodního řadu,
splaškového kanalizačního řadu, veřejného osvětlení a místní komunikace pro novou výstavbu bytových domů.
O výstavbě těchto sítí se bude dále hlasovat až bude vyhotovena projektová dokumentace. V rámci rozpočtu
na rok 2020 bude tedy realizována projektová dokumentace a činnosti s ní spojené. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje záměr obce zajistit v části pozemku p.č. 887/103
vyprojektování inženýrských sítí vodovodního řadu, splaškového kanalizačního řadu, veřejného osvětlení
a místní komunikace pro novou výstavbu bytových domů.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 8 / 16

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Klos) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-6 bylo schváleno.

8. Rozpočtové opatření č. 2/2020

Starosta informoval zastupitelstvo obce o navýšení v příjmové části, a to v položce Neinvestiční
přijaté transfery - ze státního rozpočtu v rámci souhrnného dotačního vztahu (4112) o +27.100,- Kč a
Neinvestiční přijaté transfery - ze státních fondů (4113) o +90.000,- Kč. Toto navýšení starosta navrhuje
z důvodu doručení podkladu Moravskoslezského kraje „Finanční vztah státního rozpočtu obce Libhošť
na rok 2020“, viz příloha a doručeným Rozhodnutím o podpoře ze SFŽP ČR (kotlíkové půjčky). Dále
ve výdajové části, a to v paragrafu Ostatní činnosti jinde nezařazené (6409) v položce Nespecifikované rezervy
(5901) o +27.100,- Kč (vyrovnání z příjmové části) a +2.952.900,-Kč (přesun ze snížení podpory kotlíkových
půjček). Dále ve výdajích v paragrafu Úspora eneregie a obnovitelné zdroje (2115) položka Nákup ostatních
služeb (5169) -140.000,- Kč a položka Investiční půjčené prostředky obyvatelstvu (6460) -2.840.000,-
 Kč. Po těchto úpravách se rozdíl příjmové a výdajové části nezmění, rozpočet je rozpočtovým opatřením č. 2
schodkový, schodek je krytý zůstatkem finančních prostředků z minulých let.

Karla Chybová konstatuje, že přesuny mezi paragrafy schvaluje rada obce. Starosta konstatuje, že toto
rozpočtové opatření je v návaznosti na kotlíkové půjčky, které schvalovalo zastupitelstvo. Karla Chybová
reaguje s tím, že se stále jedná o přesun mezi paragrafy a tudíž, by to měla schvalovat rada obce. Starosta
i nadále navrhuje schválení tohoto bodu zastupitelstvem. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje , na podkladě ust. §16, zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, návrh rozpočtového opatření na 2.
změnu schváleného rozpočtu obce Libhošť pro rok 2020 v rozsahu, jak bylo předloženo.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chybová)

Usnesení č. 12/2020/Z-7 bylo schváleno.

9. Návrh smlouvy o budoucí kupní smlouvě na pozemek p.č. 355/8 k záměru firmy ČEZ Distribuce,
a.s.

Starosta informoval zastupitelstvo obce o návrhu Smlouvy o budoucí kupní smlouvě č. 355/8 k záměru firmy
ČEZ Distribuce, a.s., o prodeji části pozemku p. č. 355/8 cca 20 m2. Tento majetkoprávní záměr již
probíralo zastupitelstvo obce na svém 8. zasedání dne 12. 8. 2019 a schválilo usnesením č. 8/2019/Z-12c.
Postup dle platné směrnice č. 4/2015/VP, v té době platné, byl konzultován se zástupcem firmy
ČEZ Distribuce, a. s. Jelikož nemohlo být vyhověno standardnímu postupu dle směrnice obce, tj.:
schválení majetkoprávního záměru – vyhotovení geometrického plánu –
stanovisko stavebního úřadu k rozdělení pozemku – vyhlášení majetkoprávního záměru –
schválení majetkoprávního záměru – podpis kupní smlouvy, v bodě „vyhotovení geometrického plánu“.
A to z důvodu ochránění investic na rozvoj v tomto případě projekčních prací na trafostanici. Žádost firmy
ČEZ Distribuce, a. s., spočívá v podpisu Smlouvy o budoucí kupní smlouvě č. 355/8, ve které jsou uvedeny
podmínky stanovení kupní ceny, udělení souhlasu se stavbou, úhrada poplatků aj., mimo přesného stanovení
části pozemku odkupu (pouze orientační údaj o poloze, a to Přílohou č. 1 a údaj
o rozloze části pozemku cca 20m2). Údaje
o přesné poloze části rozděleného pozemku budou známy po ukončení projekčních pracích návrhu umístění
trafostanice na pozemku p. č. 355/8, v k. ú. Libhošť, a to z důvodů návazností na stávající a budoucí sítě
(vodovodní řad) v okolí pozemku p. č. 355/8.

Postup činností tohoto záměru:

schválení Smlouvy o budoucí kupní smlouvě na pozemek p.č. 355/8 ZO Libhošť,



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 9 / 16

zahájení projekčních prací firmou ČEZ Distribuce, a. s., za podmínek obce Libhošť, a to zajištění
ochranných pásem kanalizačních a vodovodních řadů a ochránění budoucích záměrů komunikace na p.
č. 355/8,
následně proběhne vyřízení územního rozhodnutí stavby trafostanice, dále realizace stavby trafostanice,
kolaudace a následné vyhotovení geometrického plánu, stanovisko o rozdělení pozemku, schválení
MPZ dle předloženého znaleckého posudku, popřípadě schválení kupní ceny dle platné směrnice,
podpis kupní smlouvy a přepis části pozemku na nového vlastníka firmu ČEZ Distribuce, a. s. Jedná
se o veřejně prospěšnou stavbu, která je v této lokalitě potřebná, a to z důvodu nedostatečné kapacity
elektrické energie jak pro rozšíření stávajících odběrů (změnou typu vytápění nebo ohřevu teplé vody)
nebo u nových odběrů – výstavby RD.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje „Smlouvu o budoucí kupní smlouvě č. 355/8“ za splnění
podmínek obce Libhošť, a to zajištění ochranných pásem kanalizačních a vodovodních řadů a
ochránění budoucích záměrů komunikace na p. č. 355/8 a pověřuje starostu jejím podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-8 bylo schváleno.

10. Podání žádosti o zrušení části významného krajinného prvku

19:30 hodin     odchází Tomáš Belica, nadále přítomno 10 zastupitelů

Dne 19.11.2019 byla na OÚ Libhošť doručena Žádost pana L*** B*** o podání žádosti o zrušení
části významného krajinného prvku na pozemku p.č. 1450/15 v k.ú. Libhošť. Jako důvod žadatel uvádí, že
pominula podstata významného krajinného prvku - původní tok byl zatrubněn, viz příloha. Záměrem žadatele je
do budoucna výstavba rodinného domu.

Starosta konstatuje, že po případném schválení se žádostí budou zabývat na Odboru životního prostředí
na MěÚ Nový Jičín, kde posoudí, zdali významný krajinný prvek stále přetrvává či nikoliv. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje podání Žádosti o zrušení
části významného krajinného prvku na Odbor životního prostředí, MěÚ Nový Jičín. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 (Blažková, Chybová) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-9 bylo schváleno.

11. Přijetí podpory ze SFŽP ČR - kotlíkové půjčky

Dne 27.1.2020 bylo doručeno na OÚ Libhošť Rozhodnutí o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR a Smlouva
o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR, viz přílohy. 

Starosta dále informuje, že toto rozhodnutí znamená, že obec může obdržet kotlíkové půjčky pro občany. Dále
informuje, že obec žádala o dotaci v Cíli 2 a tyto prostředky může následně využít pro dokrytí finančních
prostředků na realizaci těchto záměrů: regenerace veřejné zeleně v extravilánu i intravilánu a zateplení MŠ. 

Starosta informuje, že celková výše podpory je 1.690.000,- Kč. Z toho je 1.600.000,- Kč na kotlíkové půjčky pro
občany a 90.000,- Kč je na energetické specialisty, kteří budou nápomocni občanům s vyřizováním a zajištěním
kotlíkových půjček a rovněž budou technicky vypomáhat s výměnou kotlů. V částce pro kotlíkové půjčky je
počítáno s 3ks tepelných čerpadel, 2ks kotlů na biomasu a 4ks plynových kotlů (vyplynulo z dotazníků, kteří
vyplnili občané se zájmem o kotlíkovou půjčku).

Miloslava Blažková upozorňuje, že v příloze je uvedeno také zateplení tělocvičny. Starosta reaguje s tím, že
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se mělo jednat pouze o zateplení MŠ a tímto uvedl v omyl i sám sebe. Následně dodává, že pokud bude i nadále
tělocvična stát, bude potřeba ji zateplit. Miloslava Blažková tento názor nesdílí. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje přijetí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR a pověřuje
starostu podpisem Smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR, rozhodnutí č. 06041961. 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-10 bylo schváleno.

12. Čerpání finančních prostředků komisí Rady obce Libhošť

Navržený bod programu Miloslavou Blažkovou.

Komise pro rozvoj obce nečerpala žádné finanční prostředky z rozpočtu obce za rok 2019.

Komise sociálních věcí nečerpala žádné finanční prostředky z rozpočtu obce za rok 2019.

Komise pro kulturu a sport obce čerpala finanční prostředky z rozpočtu obce za rok 2019, viz bod číslo 22 z 11.
zasedání ZO ze dne 17.12.2019, viz usnesení č. 11/2019/Z-22.

Miloslava Blažková se táže, z jakého důvodu byla zakoupena nová kronika občánků. V roce 2018 se kupovala
úplně nová kronika i se znakem obce. Naděžda Demlová konstatuje, že jí bylo řečeno, že kroniku pro
občanské záležitosti má Osvětová beseda a ti v ní budou pokračovat. Starosta upřesňuje, že se využívá
i původní kniha občánků, pouze byla zakoupena nová kronika pro občanské záležitosti. V závěrečné zprávě
Komise pro kulturu a sport je chyba v názvu kroniky - nejedná se o nákup nové kroniky občánku, ale o nákup
nové kroniky Komise pro občanské záležitosti. 

Komise pro občanské záležitosti čerpala finanční prostředky z rozpočtu obce za rok 2019, viz příloha. Finanční
prostředky byly využity na 19 kulturně společenských akcí.

Připomínky zastupitelů jsou uvedeny v kopii korespondence včetně odpovědí (vloženo dne 4.2.2020,
viz elektornická korespondence):

From: Karla Chybová ***
Sent: Monday, February 3, 2020 8:52 AM
To: starosta@libhost.cz
Cc: ***
Subject: Re: Podklady pro zasedání Zastupitelstva č. 12 (4. 2. 2020 17:00)

Dobrý den všem,

poté, co jsem si prošla podklady k ZO, mám dvě připomínky.

1) u některých podkladů ke studiím a PD zeleně je uvedena jako objednatel Obec Stonava. Asi je to "pouze"
autorská chyba, která vznikla kopírováním jiných podkladů. Ale vzhledem k tomu, že
to nebylo zpracováno zdarma, měly by podklady být i takto formálně v pořádku.

 2) vyúčtování KOZ je vypracováno naprosto netransparentně. Zjevně byly využity podklady
z programu GORDIC - pokladna, ale asi by tomu měla předsedkyně věnovat trochu více času. Zpracovat
rozúčtování na jednotlivé akce a uvést o jaké materiály či služby se jednalo.
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Děkuji

Chybová Karla

 

Dne 04.02.2020 11:10, Jiří Petrovský napsal:

Dobrý den,

1)     Tyto formální nesrovnalosti budeme reklamovat u zpracovatele projektové dokumentace.

2)     Jednací řád Rady obce Libhošť (potažmo KOZ) nestanovoval ani nestanovuje, aby jednotlivé účty
za jednotlivé akce byly tříděny dle akcí. Během začátku roku 2019 tento požadavek od zastupitelů ani občanů
nebyl vznesen. Pro tento rok bude vše zapracováno i s přesným názvem akce tak, aby mohly být tyto informace
předloženy na výzvu zastupitelů obce.

Přeji pěkný den,

s pozdravem

ING. JIŘÍ PETROVSKÝ

starosta

 

From: Karla Chybová ***
Sent: Tuesday, February 4, 2020 12:32 PM
To: Jiří Petrovský
Cc: ***
Subject: RE: Podklady pro zasedání Zastupitelstva č. 12 (4. 2. 2020 17:00)

 

Dobrý den, tady ale nejde o to, co  stanovuje jakýkoliv jednací řád.

Tady jde o transparentní vyúčtování, které si předsedkyně dělá (nebo v tomto případě spíše asi měla
dělat) minimálně pro sebe, aby věděla,

jak na tom je a např. kolik pak na opakující se akce požadovat na příští rok.

Nebuďme papežštější než papež. Tady jde pouze o informace pro zastupitele, ne o účtování v průběhu roku.

Předpokládám, že nikomu z nás asi nic neřekne, že na dokladu byl nakoupen materiál nebo služba.
A u některých dokladů není ani to.

Jubilantům se např. dávaly věcné dary - ty tam nejsou vůbec ??? Dohody o provedení práce asi taky nebyly ???

Počátkem roku nic takového nebylo ze strany zastupitelů vzneseno, protože se automaticky předpokládalo, že
vyúčtování bude předloženo na konci roku.

Proč to u jedné komise jde a u druhé ne ????

Např. sl. Váňová jako předsedkyně komise pro kulturu a sport má vyúčtování dostatečně přehledné.

Paní Demlová předložila nic neříkající tabulku, kterou snad ani nestojí zato brát na vědomí.

Chybová Karla
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From: miloslava.blazkova@libhost.cz [mailto:miloslava.blazkova@libhost.cz]
Sent: Tuesday, February 4, 2020 12:59 PM
To: Jiří Petrovský
Subject: Re: Podklady pro zasedání Zastupitelstva č. 12 (4. 2. 2020 17:00)

Pane Petrovský,

 to z nás děláte úplné blbce? Celé minulé volební období jste hledali

chyby a psali jak se utrácejí peníze občanů a teď napíšete, že nikdo na

začátku roku nepožadoval účtování peněz? To Vy jste hlásali otevřenost k

občanům. Myslím, že pokud se toto dostane ven, budou se občané divit co

volili. Ale oni už to myslím i ví.

Miloslava Blažková

 

From: miloslava.blazkova@libhost.cz [mailto:miloslava.blazkova@libhost.cz]
Sent: Tuesday, February 4, 2020 2:08 PM
To: Jiří Petrovský
Cc: ***
Subject: Re: Podklady pro zasedání Zastupitelstva č. 12 (4. 2. 2020 17:00)

Pane Petrovský,

to si myslíte, že jsme úplní blbci. Dvě volební období bylo

samozřejmostí vyúčtování komisí.Nikdo na začátku roku nepředpokládal,že

to tak už není. Komise volí rada obce a je její povinností kontrolovat, vy té zprávě

rozumíte? Panu Horákovi takové vyúčtování stačí? Už to není utrácení

peněz občanů? Paní Váňová za kulturní komisi zprávu napsala. Myslím, že

by bylo vhodné Vaše názory zveřejnit, aby občané věděli co volili.

Na  formální nesrovnalosti v PD zeleně by Vás neměl upozorňovat

zastupitel, na to by měl přijít zadavatel sám.

Miloslava

 

Vyjádření vedení obce:

Předsedkyně KOZ předkládala účty dle platné směrnice Obce Libhošť správci rozpočtu ke schválení, dále
tyto účty schválil příkazce operace. Pokud se jednalo o formu peněžního dokladu, obdržela předsedkyně
finanční prostředky z pokladny obce, pokud se jednalo o fakturu vystavenou na obec, byla zaevidována a
následně kontrolována správcem rozpočtu a příkazcem operace, následně byly finanční prostředky uhrazeny
na účet dodavatele. Tímto byly předkládané účty vždy kontrolovány dle povinností vyplývajících z funkcí
správce rozpočtu a příkazce operace.

Karla Chybová reaguje s tím, že jí jde o tabulku s vyúčtováním KOZ, kterou obdrželi zastupitelé. V každém
řádku je napsáno slovo materiál, slovo pohoštění nebo slovo služba, v některých řádcích není nic. Není
popsáno jaký konkrétní materiál či jaká konkrétní služba byla zaplacena. Dále konstatuje, jak mají
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zastupitelé něco takového brát na vědomí. Je to nic neříkající. Starosta reaguje s tím, že ne každý doklad je
poznačen názvem akce, na kterou se nakupovalo. Karla Chybová konstatuje, že jako zastupitelka má právo
vědět, kolik každá akce celkem obec stála. 

Karla Chybová se dále táže, zdali si předsedkyně KOZ nezpracovává seznam, kolik ji každá akce stála. Naděžda
Demlová reaguje s tím, že veškeré doklady předává referentce, paní Kalíškové. Dále informuje, že
z počátku měla na všech dokladech popsaný název akce, ale časem jí bylo sděleno, že je to zbytečné popisovat,
když se doklady z akcí KOZ evidují přímo do rozpočtové položky pro KOZ. Naděžda Demlová dále informuje, že
porovnávala rozpočet Komise pro občanské záležitosti s minulými roky. V roce 2017 měla předsedkyně
KOZ Miloslava Blažková rozpočet 120.000,- Kč na 6 akcí. V roce 2019 bylo z rozpočtu KOZ utraceno 134.330,-
 Kč za 19 akcí. Karla Chybová reaguje s tím, že není akce jako akce. Pavel Čapka konstatuje, že kdyby u těch
19 akcí byla u každé uvedena částka, nemuselo se nic řešit. 

Přítomný občan se táže, zdali tedy občané obdrží nějaký přehled, kolik každá akce stála. Souhlasí s tím, že
uvedená tabulka není dostačující.

Miloslava Blažková informuje přítomné, že na příště zašle zastupitelům vyúčtování za celých 8 let. Nejvíce
se utratilo v roce 2018, kde byly oslavy 100 let republiky (celý rozpočet nebyl ani vyčerpán). Dále konstatuje,
že tímto chce předejít řečem, že dříve se utrácelo hodně a teď nikoliv. 

Starosta žádá Naděždu Demlovou, aby se opětovně podívala na veškeré doklady a provedla vyúčtování
jednotlivých akcí. 

13. Informace o schválených studiích roku 2019

Rozpočtovým opatřením č. 1 schváleného rozpočtu roku 2019 schválilo ZO tyto studie
nebo projektové dokumentace k záměrům obce:

1) PD rekonstrukce tělocvičny

Aktuální stav:

- vybrán projektant projektové dokumentace rekonstrukce, I. část PD odevzdána dne 30.10.2019, a
to Zaměření a průzkumy. Dále projektant zpracovává další stupně PD dle platné smlouvy o dílo.
Na tento projekt je schválena podpora z MSK z programu Rozvoje venkova.

2) Aktualizace PD „Dopravní řešení – bezpečnost“

Aktuální stav:

- členové Komise pro rozvoj obce aktualizovali podklady pro úpravu projektové dokumentace, nyní je před
zadáním aktualizace projektantovi.

- schůze s projektantem je naplánována na tento týden.

3) PD „Veřejná zeleň“

Aktuální stav:

a) krajina – odevzdána projektová dokumentace.

b) sídlo – odevzdána projektová dokumentace, nyní se zpracovává Studie systému sídelní zeleně (výše
dotace tohoto titulu činí 85% způsobilých nákladů).

4) Studie úpravy zahrady ZŠ

Aktuální stav:



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 14 / 16

- zatím není připravena zadávací dokumentace, zadání pro výběr projektanta bude řešeno s ředitelkou MŠ
a ZŠ Libhošť.

5) Studie rekultivace pískovny

Aktuální stav:

- odevzdána studie

6) Studie rekonstrukce objektu Jednoty

Aktuální stav:

- vybrán projektant stavby, nyní probíhá zpracování PD.

7) Aktualizace PS Zázemí pro komunální techniku – SB II

Aktuální stav:

- ověřena reálnost změny zadání haly v závislosti na stávající zástavbu sběrného dvora včetně inženýrských
sítí a zařízení. Proběhne výběr zhotovitele projektové dokumentace pro územní řízení a
změnu stavebního řízení.  

8) Studie rekonstrukce objektu Hasičské zbrojnice

Aktuální stav:

- vybrán projektant stavby, nyní probíhá zpracování PD.

9) Vodovodní řad na p. č. 1509/2 a další

Aktuální stav:

- projektová dokumentace je odevzdaná, nyní proběhne zajištění Souhlasů se stavbou dotčených majitelů
pozemků a podání na vodoprávní řízení. Samotná realizace může proběhnout po výběru zhotovitele v roce
2020-2021.

Miloslava Blažková se táže, proč u rekonstrukce Jednoty nikdo neviděl studii, když už je zde uvedeno, že je
vybrán projektant stavby. Starosta reaguje s tím, že byl vybrán projektant, nikoliv zhotovitel. Studie
neexistuje, v tuto chvíli budeme studii zadávat. Záměrem je vybudování komunitního centra, kde se budou
scházet spolky, senioři, rodiče s dětmi apod. Další návrhy, co by z bývalé Jednoty mohlo být můžou přijít
od projektanta. Zastupitelé budou poté návrhy projednávat a vyberou ten, který se bude zpracovávat
do finální projektové dokumentace. Prvotní variantou ale je komunitní centrum. 

Miloslava Blažková se dále táže, zda obec potřebuje regeneraci zeleně za cca 5 mil. Kč, když nejsou
chodníky. Starosta reaguje s tím, že nikdo neřekl, že se regenerace zeleně bude dělat dříve než chodníky.
Starosta dále informuje, že na regeneraci zeleně bude obec žádat o dotaci, neboť je nereálné, aby obec tuto
akci financovala sama. V této projektové dokumentaci se jedná zejména o úpravu stávající zeleně. Vedení
obce je zodpovědné za to, když spadne nějaký strom a způsobí škodu na majetku či újmu na zdraví člověka.
V majetku obce je cca 400 stromů a téměř ani jeden strom se nevyhne zdravotnímu či bezpečnostnímu
řezu. Ořezy stojí cca 10 - 15 tis. Kč za jeden strom. Z tohoto tedy vychází takto vysoká částka (5 -
6 mil. Kč). Přidanou hodnotou pro občany bude vybudování odpočinkových míst v obci. Starosta dále
konstatuje, že úpravou zeleně se vyřeší bezpečnost občanů. Miloslava Blažková se táže, kde má obec
jistotu, že na tohle obdrží dotaci. Starosta reaguje s tím, že jistotu nemá člověk nikdy, dokud neobdrží
rozhodnutí o přidělení dotace. Nicméně dělají vše pro to, aby byl tento projekt schvalitelný. Pokud dotaci
obec neobdrží, bude se následně schvalovat, jakou část z tohoto projektu může obec zrealizovat. Nikdo
neschválil, že obec bude tento projekt za 5 mil. Kč realizovat. V této chvíli je řešena projektová
dokumentace za 392.000,- Kč a následně se bude podávat žádost o dotaci. V závislosti na dalším vývoji
bude zastupitelstvo rozhodovat o dalším postupu. 
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Přítomný občan se táže, zdali obec plánuje nějaké nové multifunkční hřiště nebo něco podobného také pro
děti. Starosta odpovídá s tím, že na začátku ledna obec požádala o dotaci na pumptrackovou dráhu. Nyní
se bude vyhlašovat výběrové řízení na realizátora pergoly ve sportovním areálu. Budování ohniště
ve sportovním areálu bylo započato vlastními silami vloni na podzim. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace o stavu rozpracovanosti schválených studií a
projektových dokumentací roku 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-11 bylo schváleno.

14. Informace o stavu projektových dokumentací veřejné zeleně v obci Libhošť

PD „Veřejná zeleň“

Aktuální stav:

a) krajina – odevzdána projektová dokumentace, nyní probíhá příprava podkladů pro podání
žádosti o dotaci.

b) sídlo – odevzdána projektová dokumentace, nyní se zpracovává Studie systému sídelní zeleně (výše
dotace u tohoto titulu činí 85% způsobilých nákladů) a dále probíhá příprava podkladů pro podání
žádosti o dotaci. 

Dotace i rozpočet počítá s péčí o mobiliář a zeleň po dobu 5 let, tzn. že zhotovitel, který vyhraje realizaci
tohoto projektu bude mít také povinnost se o to po tuto dobu starat. Po 5-ti letech už většinou strom
neumírá a drží se. Udržitelnost projektu je celkem 10 let, tzn. že zbylých 5 let se o to bude muset starat
obec. Prozatím ale zastupitelé nerozhodli, že se tento projekt bude realizovat. 

Veškeré projektové dokumentace budou v elektronické podobě zveřejněny na webu obce v sekci
"Projektové dokumentace". 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace o stavu projektových dokumentací veřejné zeleně
v obci Libhošť.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2020/Z-12 bylo schváleno.

15. Diskuze, závěr

Starosta informoval ZO o plánu veřejného setkání s občany na téma "Budování kanalizačních přípojek pro nově
budovanou část kanalizace", které se bude konat 12. 2. 2020 v 17:30hod. v Trámovém sále.
Občané budou informováni o ceně PD pro samostatné kanalizační přípojky jednotlivých RD.
O postupu při budování kanalizace a o předpokládaném harmonogramu výstavby. Dále
budou informováni o postupu a možnostech při výstavbě kanalizačních přípojek k RD.

Jaromír Vašíček informuje o požadavku místního pana faráře na finanční příspěvěk na sanaci zdiva na kostele
sv. Jakuba v Libhošti. Dále informuje, že 5. června 2020 bude v Libhošti probíhat Noc kostelů. V této
souvislosti se táže, zda by mohla obec zajistit prostor pro převlékání účinkujících a zapůjčit plátno
na promítání. Jaromír Vašíček se dále táže, zda by bylo možné zapůjčení Trámového sálu na dětský maškarní
ples farnosti, a pokud možno bezúplatně. Dále předkládá další dotaz pana faráře, a to zdali by bylo možné mezi
školou a farou zrealizovat branku, aby děti nepřecházely po cestě. Starosta reaguje s tím, že tyto věci
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projednají na schůzi rady obce. Současně konstatuje, že rezervace sálu zařizuje obecní úřad. Závěrem ujišťuje,
že se těmito žádostmi budou zabývat.

Starosta se táže, zdali má ještě někdo z přítomných nějaké dotazy. Nikdo z přítomných již žádné další dotazy
neměl a proto starosta ukončuje dnešní zasedání. 

Datum vyhotovení:
Ověřovatelé: Roman Lacina   ............................................................
 

Ing. Jaromír Vašíček   ............................................................
 
Starosta Ing. Jiří Petrovský   ............................................................
 
Místostarosta Josef Klos   ............................................................
 


